

《单词百科:porosity是什么意思?porosity怎么发音?porosity的解释和用法》

英语单词porosity是什么意思?porosity怎么读?porosity怎么发音?简答网为您整理了porosity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



porosity怎么读

porosity的读音:[p : r s ti]

porosity的意思

1、n.多孔性，有孔性；

porosity的相关词组

1、accessible porosity 外通孔，可通过的孔（隙）；

porosity的近义词

- 1、absorbency n.吸收性;吸光度;吸收能力;吸光率(度);
- 2、permeability n.渗透性;磁导率;可渗透性;
- 3、porousness 多孔性;

porosity的反义词

- 1、solidity n.可靠性;固性;硬度;固态;

porosity的双语例句

- 1、The high porosity of aerogels makes them have many unique properties.

由于气凝胶具有很高的孔隙率使它具有许多特殊的性质.

- 2、Experiment results show that the coating has good adhesion, low porosity, excellent wearability and corrosion resistance.

测试结果表明:镀层结合力强、孔隙率极低、硬度高、耐磨性能好、耐蚀性能优良.

- 3、Higher porosity and pore size result in greater bone ingrowth but diminish mechanical properties.

材料的孔隙结构对骨长入有关键性的影响.

- 4、Leaf area index had an exponential regression relationship with canopy porosity.

叶面积指数与林冠孔隙度呈指数相关.

- 5、Porosity is an important property for castables applicated at modem industrial furnaces.

摘要气孔率是现代工业炉用浇注料的一种重要性能指标.

- 6、Metallic foams are new engineering marerials with high porosity.

金属泡沫材料是一种高孔隙率的新的工程材料.

- 7、Finally, the continuous mullite fibers with little porosity are prepared.

最终可以得到有较低孔隙率的莫来石连续纤维.

8、Oolite lime sand packs naturally with 40 % porosity because the particles are essentially spheroids.

自然堆积的灰质鲕粒砂具有40%的孔隙度,因为其颗粒其本上都是球状的.

9、Resistance to flow may be high enough to cause microvoids and porosity.

流动阻力可能太高,从而导致微孔和多孔.

10、This paper gives a research on the bubbles and porosity in solid cement stone in detail.

本论文对水泥石中的气泡及孔隙情况进行了详细的研究.

11、The most protruding question of carbonate reservoir are extremely strong unhomogeneity and dual porosity model characteristics.

碳酸盐岩油藏最突出的问题是极强的非均质性和双孔隙网络特征.

12、The porosity and permeability of rock are related directly to grain size and sorting characteristics.

颗粒大小和分选性对岩石的孔隙和渗透率有直接关系.

13、Impacts of storativity and porosity on the head potential fluctuation are investigated in this paper.

本文也同时检查饱和土壤储水系数及孔隙率对地下水水头扰动的影响.

14、Acid and Basic Resistance, porosity permeability of the pot without water seepage.

耐酸碱, 锅体气孔透气且不渗水.

15、The relation between air permeability and air permeability and porosity are discussed.

首先分析了织物紧度、孔隙率与透气性的相互关系.

16、The sands performs fine petrophysics, mid to high porosity and permeability, mostly gas filled.

储层物性非常好, 表现为中—高孔渗条件, 含气性也好.

17、What inspection functions are performed for the detection of casting cracks, porosity, and shrinks?

如何检验铸件的裂纹, 缩孔, 缩松?

18、The petrophysical lower limit values of an effective reservoir includes porosity, permeability and oil saturation.

有效储层的物性下限位主要包括储层孔隙度、渗透率和含油饱和度下限值.

以上是简答网为您整理的porosity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于porosity的用法、porosity的释义、porosity的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/porosity>

